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Justeringen

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av
beslutsprotokoll. Denna återfinns sist i protokollet.

Justeringen sker i samband med nämnd.

Protokollförare

Susanna Nordström, sekreterare

Utbildningsnämnden Datum:
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Utbildningsnämnden Datum:
Protokoll 2022-06-02

Protokollet är justerat elektroniskt.
De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet.

Utdragsbestyrkande

Närvarande

Beslutande

Jennie Claesson (L), ordf.
Ulrik Wärnsberg (S), 1:e vice ordf.
Jonas Segersam (KD), 2:e vice ordf.
Hanna Victoria Mörck (V)
Pavlos Cavelier Bizas (S)
Jan-Åke Carlsson (S)
Dima Sarsour (S)
Agneta Boström (S)
GabriellaLange (M)
Olle Romlin (C)
Daniel Rogozinski (V)
Emil Eneblad (SD)
Erik Wahlström (MP), tjänstg. ersättare
Lage Hedin (M), tjänstg. ersättare
Katarina Reigo (M), tjänstg. ersättare
Anna Johansson (C), tjänstg. ersättare

Ej tjänstgörande ersättare

Petri Lähteenmäki (S)
Henry Montgomery (S)
Oscar Matti (L)
Ludvig Arbin (L)
Viktoria Lautmann (KD)
Jim Andersson (SD)

Övriga närvarande

Susana Olsson Casas, utbildningsdirektör
Daniel Eskilson, biträdande utbildningsdirektör
Jan Aili, chef Kommunal förskola
Erik Ojala, chef Kommunal grundskola
Christine Kastner Johnson, chef Kommunal gymnasieskola
Katarina Håkansson, verksamhetskontroller UBF
Ida Väisänen, avdelningschef HUB
Viktor Engström, avdelningschef Ledning barn-och elevhälsa
Therese Hagberg, enhetschef VerksamhetsnäraHR team 3
Malin Nyström, ekonomichef utbildningsverksamhet



Sida 3(20)

Utbildningsnämnden Datum:
Protokoll 2022-06-02

Protokollet är justerat elektroniskt.
De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet.

Utdragsbestyrkande

Erik Boman, kommunikationsstrateg
Nathalie Berggren, politisk sekreterare
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Utbildningsnämnden Datum:
Protokoll 2022-06-02

Protokollet är justerat elektroniskt.
De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet.

Utdragsbestyrkande

§ 53

Yttrande t ill Skolinspekt ionen angående
ansökan från Vittraskolorna AB om
godkännande som huvudman för grundskola

UBN-2022-01103

Beslut

Utbildningsnämnden beslutar

1. att lämna yttrande över ansökan från Vittraskolorna ABi enlighet med
bilagt förslag, samt

2. att förklara paragrafen omedelbart justerad.

Sammanfattning

Uppsala kommun ges möjlighet att yttra sig till Skolinspektionen över ansökan från
Vittraskolorna AB om godkännande som huvudman för grundskola. I
Skolinspektionens remiss anges att lägeskommunens yttrande är ett viktigt
underlag för att Skolinspektionen ska kunna bedöma om en etablering av den
sökta utbildningen skulle medföra påtagliga och bestående negativa följder på lång
sikt för den del av skolväsendet som anordnas av det allmänna i kommunen
(kommunal verksamhet). I yttrandet ombeds kommunen att bifoga en
konsekvensbeskrivning där det framgår vilka ekonomiska, organisatoriska och
pedagogiska konsekvenser som kan uppstå på lång sikt vid start av utbildningen.
Med lång sikt avses cirka fem - sex år. Kommunen ombeds även att bifoga ett
faktaunderlag till yttrandet för att Skolinspektionen ska kunna göra en
helhetsbedömning av vilka följder en etablering kan medföra.

Beslutsunderlag

Tjänsteskrivelse daterad 24 maj 2022
Bilaga, Förslag till yttrande till Skolinspektionen inklusive bilagor

Yrkande

Hanna Victoria Mörck (V) yrkar att formuleringen i yttrandets två sista meningar ändras
till:
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Utbildningsnämnden Datum:
Protokoll 2022-06-02

Protokollet är justerat elektroniskt.
De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet.

Utdragsbestyrkande

Utifrån de planerade etableringarna och utökningarna finns inget behov av
ytterligare grundskoleplatser i kommunen i sin helhet. Mot bakgrund av detta
medför en etablering av Vittraskolorna AB negativa konsekvenser för den
kommunala huvudmannens skolor.

Jonas Segersam (KD) yrkar bifall till liggande förslag.

Beslutsgång

Ordföranden ställer liggande förslag mot Hanna Victoria Mörcks (V) ändringsyrkande
och finner att utbildningsnämnden bifaller det liggande förslaget.

Reservat ion

Hanna Victoria Mörck (V) reserverar sig mot beslutet till förmån för sitt eget
ändringsyrkande.

Särskilt yttrande

Jonas Segersam (KD), Gabriella Lange (M) och Anna Johansson (C) anmäler särskilt
yttrande:

Uppsala-alliansen ser positivt på ett breddat utbud av olika skolhuvudmän i
kommunen. Särskilt skolor som väljer att erbjuda alla årskurser, vilket är ganska
ovanligt bland de fristående huvudmännen för grundskola i Uppsala.

Grundläggande handlar det fria skolvalet om att föräldrar / vårdnadshavare och
elever ska kunna välja de skolor som de anser bäst för barnens utbildning.
Kommunal huvudman ska bedriva en verksamhet som är konkurrenskraftig och
attraherar ansökningar vilket gör att även volymerna kan öka i takt med
befolkningstillväxten.

Det är dock en utmaning att ändra volymerna i skolan, särskilt när det innebär dyra
investeringar i skollokaler. Vi ser gärna att fristående utförare avlastar kommunen i
investeringar i lokaler och önskar därför ett bättre samarbete med fristående
aktörer i planeringen för detta.

Uppsala-Alliansen anser också att kommunen måste sträva efter att bedriva
undervisningen i lokaler som har låga kostnader, och, om det är ändamålsenligt,
eftersträva förhyrning av lokaler framför nyproduktion om det kan bidra till att hålla
kostnaderna nere.

Vi har reserverat oss mot utbyggnaden av skollokaler i kvarteret Hovstallängen och i
stället föreslagit extern förhyrning. Vi ser nu vådan av denna investering i
föreliggande förslag till yttrande.
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Utbildningsnämnden Datum:
Protokoll 2022-06-02

Protokollet är justerat elektroniskt.
De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet.

Utdragsbestyrkande

Med bakgrund i detta är vi tacksamma för att styret håller fast vid den samsyn som
funnits tidigare under mandatperioden att Uppsala kommun ska uttala att det är
svårt att i förväg säga vad en etablering av en fristående skola betyder för
kommunen på längre sikt.
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Utbildningsnämnden Datum:
Protokoll 2022-06-02

Protokollet är justerat elektroniskt.
De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet.

Utdragsbestyrkande

§ 54

Yttrande t ill Skolinspekt ionen angående
ansökan från Ulno AB om godkännande som
huvudman för grundskola

UBN-2022-01107

Beslut

Utbildningsnämnden beslutar

1. att lämna yttrande över ansökan från Ulno AB i enlighet med bilagt förslag,
samt

2. att förklara paragrafen omedelbart justerad.

Sammanfattning

Uppsala kommun ges möjlighet att yttra sig till Skolinspektionen över ansökan från
Ulno AB om godkännande som huvudman för grundskola. I Skolinspektionens
remiss anges att lägeskommunens yttrande är ett viktigt underlag för att
Skolinspektionen ska kunna bedöma om en etablering av den sökta utbildningen
skulle medföra påtagliga och bestående negativa följder på lång sikt för den del av
skolväsendet som anordnas av det allmänna i kommunen (kommunal
verksamhet). I yttrandet ombeds kommunen att bifoga en konsekvensbeskrivning
där det framgår vilka ekonomiska, organisatoriska och pedagogiska konsekvenser
som kan uppstå på lång sikt vid start av utbildningen. Med lång sikt avses cirka fem
- sex år. Kommunen ombeds även att bifoga ett faktaunderlag till yttrandet för att
Skolinspektionen ska kunna göra en helhetsbedömning av vilka följder en
etablering kan medföra.

Beslutsunderlag

Tjänsteskrivelse daterad 24 maj 2022
Bilaga, förslag till yttrande till Skolinspektionen inklusive bilagor

Yrkande

Hanna Victoria Mörck (V) yrkar att formuleringen i yttrandets två sista meningar ändras
till:
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Utbildningsnämnden Datum:
Protokoll 2022-06-02

Protokollet är justerat elektroniskt.
De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet.

Utdragsbestyrkande

Utifrån de planerade etableringarna och utökningarna finns inget behov av
ytterligare grundskoleplatser i kommunen i sin helhet. Mot bakgrund av detta
medför en etablering av Ulno AB negativa konsekvenser för den kommunala
huvudmannens skolor.

Jonas Segersam (KD) yrkar bifall till liggande förslag.

Beslutsgång

Ordföranden ställer liggande förslag mot Hanna Victoria Mörcks (V) ändringsyrkande
och finner att utbildningsnämnden bifaller det liggande förslaget.

Reservat ion

Hanna Victoria Mörck (V) reserverar sig mot beslutet till förmån för sitt eget
ändringsyrkande.

Särskilt yttrande

Jonas Segersam (KD), Gabriella Lange (M) och Anna Johansson (C) anmäler särskilt
yttrande:

Uppsala-alliansen ser positivt på ett breddat utbud av olika skolhuvudmän i
kommunen.

Grundläggande handlar det fria skolvalet om att föräldrar / vårdnadshavare och
elever ska kunna välja de skolor som de anser bäst för barnens utbildning. I det här
fallet är det positivt med en idrottslig inriktning som idag saknas i kommunen.
Kommunal huvudman ska bedriva en verksamhet som är konkurrenskraftig och
attraherar ansökningar vilket gör att även volymerna kan öka i takt med
befolkningstillväxten.

Det är dock en utmaning att ändra volymerna i skolan, särskilt när det innebär dyra
investeringar i skollokaler. Vi ser gärna att fristående utförare avlastar kommunen i
investeringar i lokaler och önskar därför ett bättre samarbete med fristående
aktörer i planeringen för detta.

Uppsala-Alliansen anser också att kommunen måste sträva efter att bedriva
undervisningen i lokaler som har låga kostnader, och, om det är ändamålsenligt,
eftersträva förhyrning av lokaler framför nyproduktion om det kan bidra till att hålla
kostnaderna nere.

Vi har reserverat oss mot utbyggnaden av skollokaler i kvarteret Hovstallängen och i
stället föreslagit extern förhyrning. Vi ser nu vådan av denna investering i
föreliggande förslag till yttrande.
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Utbildningsnämnden Datum:
Protokoll 2022-06-02

Protokollet är justerat elektroniskt.
De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet.

Utdragsbestyrkande

Med bakgrund i detta är vi tacksamma för att styret håller fast vid den samsyn som
funnits tidigare under mandatperioden att Uppsala kommun ska uttala att det är
svårt att i förväg säga vad en etablering av en fristående skola betyder för
kommunen på längre sikt.
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Utbildningsnämnden Datum:
Protokoll 2022-06-02

Protokollet är justerat elektroniskt.
De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet.

Utdragsbestyrkande

§ 55

Yttrande t ill Skolinspekt ionen angående
ansökan från Thorengruppen AB om tillstånd
för utökning av befint lig gymnasieskola

UBN-2022-01198

Beslut

Utbildningsnämnden beslutar

1. att lämna yttrande över ansökan från Thorengruppen AB i enlighet med bilagt
förslag, samt

2. att förklara paragrafen omedelbart justerad.

Sammanfattning

Uppsala kommun ges möjlighet att yttra sig till Skolinspektionen över ansökan från
Thorengruppen AB om tillstånd för utökning av befintlig gymnasieskola. I
Skolinspektionens remiss anges att lägeskommunens yttrande är ett viktigt
underlag för att Skolinspektionen ska kunna bedöma om en etablering av den
sökta utbildningen skulle medföra påtagliga negativa följder för den del av
skolväsendet som anordnas av det allmänna i kommunen (kommunal
verksamhet). I yttrandet ombeds kommunen att bifoga en konsekvensbeskrivning
där det framgår vilka ekonomiska, organisatoriska och pedagogiska konsekvenser
som kan uppstå på lång sikt vid start av utbildningen. Med lång sikt avses cirka fem
- sex år. Kommunen ombeds även att bifoga ett faktaunderlag till yttrandet för att
Skolinspektionen ska kunna göra en helhetsbedömning av vilka följder en
etablering kan medföra.

Beslutsunderlag

Tjänsteskrivelse daterad 24 maj 2022
Bilaga, Förslag till yttrande till Skolinspektionen inklusive bilaga
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Utbildningsnämnden Datum:
Protokoll 2022-06-02

Protokollet är justerat elektroniskt.
De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet.

Utdragsbestyrkande

Särskilt yttrande

Hanna Victoria Mörck (V) anmäler särskilt yttrande:

Aktiebolag är inte en lämplig associationsform för att driva en skola som är till för
alla medborgare och för vårt samhälles, och medborgares behov. Vinst är inte
lämpligt som drivkraft när det är utbildning som ska vara drivkraften. Vi ser även att
privata alternativ har urvattnat betygen, att det förekommer fusk där elever i vissa
verksamheter i landet inte fått någon utbildning alls och att lärare bränner ut sig i en
arbetsmiljö som är underordnad vinstintresset. Det är dags att avskaffa
marknadsskolan.

Jonas Segersam (KD), Gabriella Lange (M) och Anna Johansson (C) anmäler särskilt
yttrande:

Uppsala-alliansen ser positivt på ett breddat utbud av olika skolhuvudmän i
kommunen.

Grundläggande handlar det fria skolvalet om att föräldrar / vårdnadshavare och
elever ska kunna välja de skolor som de anser bäst för barnens utbildning.
Kommunal huvudman ska bedriva en verksamhet som är konkurrenskraftig och
attraherar ansökningar vilket gör att även volymerna kan ökai takt med
befolkningstillväxten. Inom gymnasieskolan har kommunal huvudman en stor
marknadsandel och vi välkomnar konkurrens från fristående huvudmän.

Med bakgrund i detta är vi tacksamma för att styret håller fast vid den samsyn som
funnits tidigare under mandatperioden att Uppsala kommun ska uttala att det är
svårt att i förväg säga vad en etablering av en fristående skola betyder för
kommunen på längre sikt.
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Utbildningsnämnden Datum:
Protokoll 2022-06-02

Protokollet är justerat elektroniskt.
De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet.

Utdragsbestyrkande

§ 56

Yttrande t ill Skolinspekt ionen angående
ansökan från Lärande i Sverige AB om tillstånd
för utökning av gymnasieskola

UBN-2022-01218

Beslut

Utbildningsnämnden beslutar

1. att lämna yttrande över ansökan från Lärande i SverigeAB i enlighet med
bilagt förslag, samt

2. att förklara paragrafen omedelbart justerad.

Sammanfattning

Uppsala kommun ges möjlighet att yttra sig till Skolinspektionen över ansökan från
Lärande i Sverige AB om tillstånd för utökning av befintlig gymnasieskola. I
Skolinspektionens remiss anges att lägeskommunens yttrande är ett viktigt
underlag för att Skolinspektionen ska kunna bedöma om en etablering av den
sökta utbildningen skulle medföra påtagliga negativa följder för den del av
skolväsendet som anordnas av det allmänna i kommunen (kommunal
verksamhet). I yttrandet ombeds kommunen att bifoga en konsekvensbeskrivning
där det framgår vilka ekonomiska, organisatoriska och pedagogiska konsekvenser
som kan uppstå på lång sikt vid start av utbildningen. Med lång sikt avses cirka fem
- sex år. Kommunen ombeds även att bifoga ett faktaunderlag till yttrandet för att
Skolinspektionen ska kunna göra en helhetsbedömning av vilka följder en
etablering kan medföra.

Beslutsunderlag

Tjänsteskrivelse daterad 24 maj 2022
Bilaga, Förslag till yttrande till Skolinspektionen inklusive bilaga

Särskilt yttrande

Hanna Victoria Mörck (V) anmäler särskilt yttrande:
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Utbildningsnämnden Datum:
Protokoll 2022-06-02

Protokollet är justerat elektroniskt.
De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet.

Utdragsbestyrkande

Aktiebolag är inte en lämplig associationsform för att driva en skola som är till för
alla medborgare och för vårt samhälles, och medborgares behov. Vinst är inte
lämpligt som drivkraft när det är utbildning som ska vara drivkraften. Vi ser även att
privata alternativ har urvattnat betygen, att det förekommer fusk där elever i vissa
verksamheter i landet inte fått någon utbildning alls och att lärare bränner ut sig i en
arbetsmiljö som är underordnad vinstintresset.Det är dags att avskaffa
marknadsskolan.

Jonas Segersam (KD), Gabriella Lange (M) och Anna Johansson (C) anmäler särskilt
yttrande:

Uppsala-alliansen ser positivt på ett breddat utbud av olika skolhuvudmän i
kommunen.

Grundläggande handlar det fria skolvalet om att föräldrar / vårdnadshavare och
elever ska kunna välja de skolor som de anser bäst för barnens utbildning.
Kommunal huvudman ska bedriva en verksamhet som är konkurrenskraftig och
attraherar ansökningar vilket gör att även volymerna kan öka i takt med
befolkningstillväxten. Inom gymnasieskolan har kommunal huvudman en stor
marknadsandel och vi välkomnar konkurrens från fristående huvudmän.

Med bakgrund i detta är vi tacksamma för att styret håller fast vid den samsyn som
funnits tidigare under mandatperioden att Uppsala kommun ska uttala att det är
svårt att i förväg säga vad en etablering av en fristående skola betyder för
kommunen på längre sikt.
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Utbildningsnämnden Datum:
Protokoll 2022-06-02

Protokollet är justerat elektroniskt.
De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet.

Utdragsbestyrkande

§ 57

Yttrande t ill Skolinspekt ionen angående
ansökan från DBGY Juvelen AB om tillstånd för
utökning av befint lig gymnasieskola

UBN-2022-01071

Beslut

Utbildningsnämnden beslutar

1. att lämna yttrande över ansökan från DBGY Juvelen AB i enlighet med bilagt
förslag, samt

2. att förklara paragrafen omedelbart justerad.

Sammanfattning

Uppsala kommun gesmöjlighet att yttra sig till Skolinspektionen över ansökan från
DBGY Juvelen AB om tillstånd för utökning av befintlig gymnasieskola. I
Skolinspektionens remiss anges att lägeskommunens yttrande är ett viktigt
underlag för att Skolinspektionen ska kunna bedöma om en etablering av den
sökta utbildningen skulle medföra påtagliga negativa följder för den del av
skolväsendet som anordnas av det allmänna i kommunen (kommunal
verksamhet). I yttrandet ombeds kommunen att bifoga en konsekvensbeskrivning
där det framgår vilka ekonomiska, organisatoriska och pedagogiska konsekvenser
som kan uppstå på lång sikt vid start av utbildningen. Med lång sikt avses cirka fem
- sex år. Kommunen ombeds även att bifoga ett faktaunderlag till yttrandet för att
Skolinspektionen ska kunna göra en helhetsbedömning av vilka följder en
etablering kan medföra.

Beslutsunderlag

Tjänsteskrivelse daterad 24 maj 2022
Bilaga, Förslag till yttrande till Skolinspektionen inklusive bilaga

Särskilt yttrande

Hanna Victoria Mörck (V) anmäler särskilt yttrande:
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Utbildningsnämnden Datum:
Protokoll 2022-06-02

Protokollet är justerat elektroniskt.
De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet.

Utdragsbestyrkande

Aktiebolag är inte en lämplig associationsform för att driva en skola som är till för
alla medborgare och för vårt samhälles, och medborgares behov. Vinst är inte
lämpligt som drivkraft när det är utbildning som ska vara drivkraften. Vi ser även att
privata alternativ har urvattnat betygen, att det förekommer fusk där elever i vissa
verksamheter i landet inte fått någon utbildning alls och att lärare bränner ut sig i en
arbetsmiljö som är underordnad vinstintresset. Det är dags att avskaffa
marknadsskolan.

Jonas Segersam (KD), Gabriella Lange (M) och Anna Johansson (C) anmäler särskilt
yttrande:

Uppsala-alliansen ser positivt på ett breddat utbud av olika skolhuvudmän i
kommunen.

Grundläggande handlar det fria skolvalet om att föräldrar / vårdnadshavare och
elever ska kunna välja de skolor som de anser bäst för barnens utbildning.
Kommunal huvudman ska bedriva en verksamhet som är konkurrenskraftig och
attraherar ansökningar vilket gör att även volymerna kan öka i takt med
befolkningstillväxten. Inom gymnasieskolan har kommunal huvudman en stor
marknadsandel och vi välkomnar konkurrens från fristående huvudmän.

Med bakgrund i detta är vi tacksamma för att styret håller fast vid den samsyn som
funnits tidigare under mandatperioden att Uppsala kommun ska uttala att det är
svårt att i förväg säga vad en etablering av en fristående skola betyder för
kommunen på längre sikt.
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Utbildningsnämnden Datum:
Protokoll 2022-06-02

Protokollet är justerat elektroniskt.
De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet.

Utdragsbestyrkande

§ 58

Yttrande t ill Skolinspekt ionen angående
ansökan från Bergstrands gymnasium AB om
tillstånd för utökning av befint lig
gymnasieskola

UBN-2022-01267

Beslut

Utbildningsnämnden beslutar

1. att lämna yttrande över ansökan från Bergstrands Gymnasium AB i enlighet
med bilagt förslagsamt

2. att förklara paragrafen omedelbart justerad.

Sammanfattning

Uppsala kommun ges möjlighet att yttra sig till Skolinspektionen över ansökan från
Bergstrands Gymnasium AB om tillstånd för utökning av befintlig gymnasieskola. I
Skolinspektionens remiss anges att lägeskommunens yttrande är ett viktigt
underlag för att Skolinspektionen ska kunna bedöma om en etablering av den
sökta utbildningen skulle medföra påtagliga negativa följder för den del av
skolväsendet som anordnas av det allmänna i kommunen (kommunal
verksamhet). I yttrandet ombeds kommunen att bifoga en konsekvensbeskrivning
där det framgår vilka ekonomiska, organisatoriska och pedagogiska konsekvenser
som kan uppstå på lång sikt vid start av utbildningen. Med lång sikt avses cirka fem
- sex år. Kommunen ombeds även att bifoga ett faktaunderlag till yttrandet för att
Skolinspektionen ska kunna göra en helhetsbedömning av vilka följder en
etablering kan medföra.

Beslutsunderlag

Tjänsteskrivelse daterad 24 maj 2022
Bilaga, Förslag till yttrande till Skolinspektionen inklusive bilaga

Särskilt yttrande

Hanna Victoria Mörck (V) anmäler särskilt yttrande:
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Utbildningsnämnden Datum:
Protokoll 2022-06-02

Protokollet är justerat elektroniskt.
De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet.

Utdragsbestyrkande

Aktiebolag är inte en lämplig associationsform för att driva en skola som är till för
alla medborgare och för vårt samhälles, och medborgares behov. Vinst är inte
lämpligt som drivkraft när det är utbildning som ska vara drivkraften. Vi ser även att
privata alternativ har urvattnat betygen, att det förekommer fusk där elever i vissa
verksamheter i landet inte fått någon utbildning alls och att lärare bränner ut sig i en
arbetsmiljö som är underordnad vinstintresset. Det är dags att avskaffa
marknadsskolan.

Jonas Segersam (KD), Gabriella Lange (M) och Anna Johansson (C) anmäler särskilt
yttrande:

Uppsala-alliansen ser positivt på ett breddat utbud av olika skolhuvudmän i
kommunen.

Grundläggande handlar det fria skolvalet om att föräldrar / vårdnadshavare och
elever ska kunna välja de skolor som de anser bäst för barnens utbildning.
Kommunal huvudman ska bedriva en verksamhet som är konkurrenskraftig och
attraherar ansökningar vilket gör att även volymerna kan öka i takt med
befolkningstillväxten. Inom gymnasieskolan har kommunal huvudman en stor
marknadsandel och vi välkomnar konkurrens från fristående huvudmän.

Med bakgrund i detta är vi tacksamma för att styret håller fast vid den samsyn som
funnits tidigare under mandatperioden att Uppsala kommun ska uttala att det är
svårt att i förväg säga vad en etablering av en fristående skola betyder för
kommunen på längre sikt.
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Utbildningsnämnden Datum:
Protokoll 2022-06-02

Protokollet är justerat elektroniskt.
De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet.

Utdragsbestyrkande

§ 59

Yttrande t ill Skolinspekt ionen angående
ansökan från Sigtuna Skolst iftelse om
tillstånd för utökning av befint lig
gymnasieskola

UBN-2022-01259

Beslut

Utbildningsnämnden beslutar

1. att lämna yttrande över ansökan från Sigtuna Skolstiftelsei enlighet med
bilagt förslag, samt

2. att förklara paragrafen omedelbart justerad.

Sammanfattning

Uppsala kommun ges möjlighet att yttra sig till Skolinspektionen över ansökan från
Sigtuna Skolstiftelse om tillstånd för utökning av befintlig gymnasieskola. I
Skolinspektionens remiss anges att lägeskommunens yttrande är ett viktigt
underlag för att Skolinspektionen ska kunna bedöma om en etablering av den
sökta utbildningen skulle medföra påtagliga negativa följder för den del av
skolväsendet som anordnas av det allmänna i kommunen (kommunal
verksamhet). I yttrandet ombeds kommunen att bifoga en konsekvensbeskrivning
där det framgår vilka ekonomiska, organisatoriska och pedagogiska konsekvenser
som kan uppstå på lång sikt vid start av utbildningen. Med lång sikt avses cirka fem
- sex år. Kommunen ombeds även att bifoga ett faktaunderlag till yttrandet för att
Skolinspektionen ska kunna göra en helhetsbedömning av vilka följder en
etablering kan medföra.

Beslutsunderlag

Tjänsteskrivelse daterad 24 maj 2022
Bilaga, Förslag till yttrande till Skolinspektionen
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Utbildningsnämnden Datum:
Protokoll 2022-06-02

Protokollet är justerat elektroniskt.
De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet.

Utdragsbestyrkande

§ 60

Yttrande t ill Skolinspekt ionen angående
ansökan från JENSEN education college AB om
tillstånd för utökning av befint lig
gymnasieskola

UBN-2022-01177

Beslut

Utbildningsnämnden beslutar

1. att lämna yttrande över ansökan från JENSEN education college AB i enlighet
med bilagt förslag, samt

2. att förklara paragrafen omedelbart justerad.

Sammanfattning

Uppsala kommun ges möjlighet att yttra sig till Skolinspektionen över ansökan från
JENSEN education colege AB om tillstånd för utökning av befintlig gymnasieskola. I
Skolinspektionens remiss anges att lägeskommunens yttrande är ett viktigt
underlag för att Skolinspektionen ska kunna bedöma om en etablering av den
sökta utbildningen skulle medföra påtagliga negativa följder för den del av
skolväsendet som anordnas av det allmänna i kommunen (kommunal
verksamhet). I yttrandet ombeds kommunen att bifoga en konsekvensbeskrivning
där det framgår vilka ekonomiska, organisatoriska och pedagogiska konsekvenser
som kan uppstå på lång sikt vid start av utbildningen. Med lång sikt avses cirka fem
- sex år. Kommunen ombeds även att bifoga ett faktaunderlag till yttrandet för att
Skolinspektionen ska kunna göra en helhetsbedömning av vilka följder en
etablering kan medföra.

Beslutsunderlag

Tjänsteskrivelse daterad 24 maj 2022
Bilaga, Förslag till yttrande till Skolinspektionen

Särskilt yttrande

Hanna Victoria Mörck (V) anmäler särskilt yttrande:
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Utbildningsnämnden Datum:
Protokoll 2022-06-02

Protokollet är justerat elektroniskt.
De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet.

Utdragsbestyrkande

Aktiebolag är inte en lämplig associationsform för att driva en skola som är till för
alla medborgare och för vårt samhälles, och medborgares behov. Vinst är inte
lämpligt som drivkraft när det är utbildning som ska vara drivkraften. Vi ser även att
privata alternativ har urvattnat betygen, att det förekommer fusk där elever i vissa
verksamheter i landet inte fått någon utbildning alls och att lärare bränner ut sig i en
arbetsmiljö som är underordnad vinstintresset. Det är dags att avskaffa
marknadsskolan.
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